
Protokół Nr V/15 

z V zwyczajnej sesji Rady Gminy Grabowo odbytej w dniu 19 czerwca 2015 r.  

w sali narad Urzędu Gminy Grabowo. 

 

Początek posiedzenia - godzina 10.00, zakończenie - godzina 13.10. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy p. Mirosława Pogorzelska, protokołowała 

p. Anna Świrydowicz. 

 

Radni obecni na sesji według załączonej listy obecności (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu). 

 

Sołtysi i goście zaproszeni na sesję - według załączonych list obecności (listy obecności stanowią 

załączniki nr 2 i 3 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. p. Andrzej Piętka –Wójt Gminy, 

2. p. Marek Cwalina - Z-ca Wójta Gminy, 

3. p. Edyta Mosakowska - Skarbnik Gminy, 

4. p. Zofia Sowul – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Grabowie, 

5. p. Mariusz Andrzejczyk - Podinspektor, 

6. p. Izabela Konopka – Podinspektor, 

7. p. Konrad Wysk – Podinspektor. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku dziennego. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy i realizacji uchwał Rady Gminy za okres I kwartału 

2015 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Grabowo za 2014 rok oraz w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Wójta Gminy Grabowo: 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Grabowo w 2014 rok, 

b) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Grabowo, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku, 

d) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium, 

e) dyskusja, 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Grabowo. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, 

b)  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości będących własnością Gminy Grabowo, 

c) ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, 

na które dofinansowanie jest przyznawane na 2015 rok, 

d) regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Grabowo, 



e) zmiany Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Grabowo na lata 2013 

– 2023, 

f) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Grabowo na lata 2015-2020. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Grabowo na 2015 r. 

7. Zapytania, wolne wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

P r z e b i e g  o b r a d :  

 Ad. 1. V zwyczajną sesję Rady Gminy Grabowo otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy - 

p. Mirosława Pogorzelska, która stwierdziła prawomocność do podejmowania uchwał. 

 Przewodnicząca Rady przedstawiła radnym proponowany porządek obrad i zapytała o uwagi 

dotyczące przedstawionego porządku dziennego. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do proponowanego porządku dziennego obrad. 

 

Z uwagi na napięty plan spotkań Starosty, przewodnicząca poprosiła P. Stanisława Wiszowatego o 

zabranie głosu. 

Głos zabrał p. Starosta, który: 

- oświadczył, że dla wyjaśnienia różnych spraw w zakresie współpracy ze Starostwem można 

zapraszać na spotkania naczelników poszczególnych wydziałów Starostwa; 

- stwierdził, że stan dróg w powiecie jest bardzo zły, a wręcz na niektórych odcinkach katastrofalny, 

lecz podejmowane są działania, aby sukcesywnie stan dróg naprawiać, 

- poinformował o sukcesie firmy „Koja” w konkursie „AgroLiga Podlaska 2015”, gdzie została 

wicemistrzem.  

-poinformował o projekcie przebiegu drogi S61 przez powiat kolneński, a tym samym przez gminę 

Grabowo, stwierdził, że jeszcze na tym etapie projektu należy się dokładnie przyjrzeć projektowi i 

można wnieść swoje uwagi; 

- zachęcał władze gminy do korzystania ze środków funduszy zewnętrznych”. 

Ponadto poinformował, że powiat kolneński jest bardzo zadłużony (ok. 7 mln zł), jednak 

podejmowane są działania oszczędnościowe. 

W zapytaniach do Starosty Powiatu i Dyrektora PZD w Kolnie: 

- p. sołtys Bagińska Hanna – od 12 lat obiecane jest wykonanie drogi Świdry Dobrzyce- Gnatowo- 

Siwki, kiedy doczekamy się realizacji tejże obietnicy? Droga ta nie jest tylko dla mieszkańców 

Gnatowa, ale łączy sąsiednie gminy. 

- Odpowiedzi udzielił p. Starosta, który stwierdził, że w obecnej sytuacji nie zapadną żadne decyzje 

w tej sprawie, gdyż część tejże drogi będzie objęta inwestycją budowy drogi S61 (ok. 700 mb) a 

poza tym będą trwały prace nad ustalaniem harmonogramu kolejności naprawy istniejących dróg. 

- p. radny Melaniuk Mariusz D. – skierował pytanie do p. dyrektora PZD - kiedy dla 

bezpieczeństwa umieszczone zostaną bariery ochronne na mostku przy ul. Stawowej w Grabowie? 

- p. Dyrektor Grzegorz Chiliński odpowiedział, że barierki są już zrobione i gotowe do 

zamontowania, jednak ze względu na brak pracowników montaż odwleka się w czasie. Pracownicy 

obecnie wykonują prace konserwacyjne poboczy /rowów/ dróg, ale w możliwie najkrótszym czasie 

barierki zostaną zamontowane. 

Wdzięczność za godne reprezentowanie gminy Grabowo wyraził,  p. Stanisławowi Konopka, Wójt 

Gminy Grabowo. 



Następnie głos zabrał p. Stanisław Konopka – Radny Powiatu Kolneńskiego, który podziękował 

władzom powiatu i gminy za pamiątkowe statuetki; zapowiedział, że będzie podejmował dalsze 

starania o rozbudowę i poprawę efektywności Firmy „Koja”. 

 

 Ad. 2. Przewodnicząca RG poinformowała, że protokół z poprzedniej IV sesji był dostępny 

do wglądu w pokoju obsługi rady jak również na stronie BIP Urzędu Gminy Grabowo.  

 

Protokół z IV sesji został przyjęty przez Radę Gminy w zapisanym brzmieniu. 

 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 15 

radnych, za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji w zapisanym brzmieniu głosowało 15 

radnych. Nie było radnych głosujących przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

 

 Ad. 3.  Głos w tym punkcie zabrał Wójt Gminy Grabowo, który przedstawił sprawozdanie z 

pracy i realizacji uchwał za I kwartał 2015 r. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

 Ad. 4a-c. Przewodnicząca Rady poprosiła p. Skarbnik Gminy o przedstawienie 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok, informacji o stanie mienia komunalnego Gminy 

Grabowo oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku. 

- p. Skarbnik szczegółowo omówiła załącznik Nr 3 do zarządzenia Nr 21/15 Wójta Gminy 

Grabowo – tj. część opisową sprawozdania; przedstawiła również informację o stanie mienia 

komunalnego gminy Grabowo na koniec 2014 r. i opinię RIO w Białymstoku z dnia 8 kwietnia 

2015r. o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 r. 

  

Przewodnicząca RG podziękowała za wystąpienie oraz zapytała zebranych o uwagi i zapytania do 

przedstawionych informacji.  

 

Głos zabrał Wójt Gminy Grabowo-p. Andrzej Piętka, który stwierdził, że w odniesieniu do analizy 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2014r. jest specyficzna sytuacja związana ze zmianą 

osobową na stanowisku wójta a z wykonania budżetu za ubiegły rok winien być rozliczany 

poprzedni wójt. Niemniej, przepisy prawne, ze względu na zachowanie ciągłości funkcjonowania 

jednostki samorządowej, nakładają na radnych obowiązek przeprowadzenia procedury 

absolutoryjnej, której częścią jest rozpatrzenie sprawozdań za 2014 r. 

 

Żadnych innych uwag nie było.  

 

Skarbnik Gminy - p. Edyta Mosakowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 rok (projekt 

uchwały wraz z kompletem załączników stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczących Komisji Rady Gminy o przedstawienie opinii do 

projektu uchwały. 

Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały przedstawił p. Edward Chrzanowski 

(opinia Nr 5/2/15 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

Następnie, podczas nieobecności Przewodniczącego - p. Marka Zielonki, opinię Komisji 

Gospodarczej i Finansów w sprawie projektu uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji p. 

Henryk Brzózka (opinia Nr 3/15/15 stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 Żadnych wniosków merytorycznych do projektu uchwały nie wniesiono. 

Po wysłuchaniu opinii Komisji, w wyniku głosowania przyjęto uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 

rok (Uchwała Nr V/22/15 stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 



Na stan 15 radnych, w tej części sesji uczestniczyło 14 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Nie było radnych głosujących 

przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

 

 Ad.  4d-e. Po przyjęciu powyższej uchwały przewodnicząca p. Mirosława Pogorzelska 

poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie wniosku w sprawie 

absolutorium dla wójta z tytułu wykonania budżetu za 2014 r. 

- p. Edward Chrzanowski odczytał zebranym treść wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 18 czerwca 2015 r. 

(wniosek Nr 5/3/15 oraz opinia RIO stanowią załączniki Nr 9 i 10 do protokołu). 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie przedstawionego wniosku i opinii. 

 

 Ad.  4f. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Grabowo 

przedstawiła Skarbnik Gminy p. Edyta Mosakowska.  

 W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Wójta Gminy Grabowo. (Uchwała Nr V/23/15 stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w tej części obrad uczestniczyło 14 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Nie było radnych głosujących 

przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

Po przyjęciu uchwały o udzieleniu absolutorium Wójt - p. Andrzej Piętka - wyraził radnym 

podziękowanie za okazane zaufanie i wsparcie. 

 

 Ad. 5a. W kolejnym punkcie obrad projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków przedstawił podinspektor p. Konrad Wysk informując jednocześnie, że 

przepisy dają możliwość utrzymania tych samych taryf przez kolejny rok. (projekt uchwały stanowi 

załącznik Nr 12 do protokołu). 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Finansów - p. Marek Zielonka przedstawił opinię w 

sprawie projektu uchwały (opinia Nr 3/16/15 stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

Żadnych uwag i wniosków merytorycznych nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie w wyniku, którego Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie 

przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków (Uchwała Nr V/24/15 stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w tym etapie obrad uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 15 radnych, za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Nie było radnych 

głosujących przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

 

 Ad. 5b. P. Mariusz Andrzejczyk - podinspektor UG ds. zagospodarowania przestrzennego, 

mienia komunalnego (...)  przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości będących własnością Gminy Grabowo oraz uzasadnił konieczność podjęcia 

takiej uchwały (projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to pierwszy etap działań zmierzający do uregulowania stanu działek 

gminnych. Stwierdził, iż są osoby zainteresowane kupnem części działek stanowiących własność 

Gminy Grabowo a na ogół są to niewielkie działki, mało przydatne Gminie. 

W dalszej kolejności działań, planuje się część działek gminnych przekształcić (zmienić 

klasyfikację gruntów) i dopiero przeznaczyć do ewentualnej sprzedaży. Nadmienił również, że 



zbycie działek odbywać się będzie po wcześniejszym uzyskaniu pozytywnej opinii mieszkańców 

danego sołectwa. 

Radny Marek Zielonka - w jakim trybie następować będzie zbycie nieruchomości, kto będzie 

ponosił koszty wyceny działki?  

Odpowiedzi na zapytanie udzielił podinspektor Andrzejczyk Mariusz - poinformował, że zbycie 

nieruchomości będzie się odbywało w trybie przetargu, średni koszt wyceny działki wynosi 360 zł i 

koszt ten ponosi nabywca. 

Ponadto poinformował, że odnośnie zapytania zgłoszonego na posiedzeniu KGiF, dotyczącego 

regulacji stanu działki Nr 18 w Milewie-Gałązkach, został złożony wniosek o jej kupno. 

Innych uwag ani wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Finansów w sprawie projektu uchwały odczytał przewodniczący 

komisji p. Marek Zielonka (opinia Nr 3/17/15 stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości będących własnością Gminy Grabowo (Uchwała Nr V/25/15 stanowi załącznik nr 

17 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 15 

radnych, za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Nie było radnych głosujących 

przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

 

 Ad. 5c. Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie nauczycieli pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 

specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2015 roku 

przedstawiła podinspektor ds. oświaty (...) Izabela Konopka. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 

18 do protokołu).   

Jednocześnie poinformowała radnych, iż wcześniej podjęta uchwała w tejże samej sprawie, w trybie 

rozstrzygnięcia  nadzorczego, została uchylona w całości przez Wojewodę Podlaskiego.  

Wyjaśniła, że w przedkładanym projekcie uchwały uwzględniono wszystkie wskazania nadzorcze. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Finansów przedstawił stanowisko Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia Nr 3/18/15 stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Wniosków merytorycznych do treści przedłożonego projektu uchwały nie wniesiono. 

 W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnych 

kwot dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane w 2015 roku (Uchwała Nr V/26/15 stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 15 

radnych, za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Nie było radnych głosujących 

przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

 

 Ad. 5d. Kolejny projekt uchwały, tj. uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Grabowo przedstawiła p. 

Izabela Konopka. (projekt uchwała stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

Po przedstawieniu projektu głos zabrał p. Wójt, który poinformował, że na posiedzeniu Komisji 

Gospodarczej i Finansów wynikła dyskusja dotycząca kwestii dodatku motywacyjnego i 

funkcyjnego, w tym dodatku za wychowawstwo.  



Głos zabrał radny p. Marek Zielonka. Jako przewodniczący KGiF stwierdził, że w wyniku dyskusji 

członkowie Komisji doszli do wniosku, że jeszcze raz należy przyjrzeć się zapisom projektu 

uchwały i przedyskutować zasady przyznawania i wysokość przysługujących dodatków do 

wynagrodzenia. 

W związku z powyższym przedstawił stanowisko Komisji wnioskujące o ponowne przedłożenie 

projektu uchwały do rozpatrzenia przez Komisję w obecności dyrektorów szkół i przedstawicieli 

związków zawodowych. (opinia Nr 3/19/15 stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 W wyniku głosowania Rada Gminy nie podjęła uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Grabowo. 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 15 

radnych, za przyjęciem projektu uchwały głosowało 1 radnych. Radnych głosujących przeciw było 

9 i wstrzymało się od głosowania 5 radnych. 

 

 Ad. 5e. Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej p. Zofia Sowul przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Grabowo 

na lata 2013 – 2023. Wyjaśniła, iż uchwała w sprawie Strategii (...) była podjęta w roku 2013, zaś 

harmonogram realizacji był ustalony na lata 2013-2014. Wprowadzana zmiana dotyczy przyjęcia 

harmonogramu realizacji Strategii w latach 2015-2023. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu).   

 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Gospodarczej p. Marek Zielonka przedstawił opinię Komisji o 

projekcie powyższej uchwały (Opinia Nr 3/20/15 stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

Wniosków merytorycznych do przedłożonego projektu uchwały nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie zmiany Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Grabowo na lata 2013 – 2023 (Uchwała Nr 

V/27/15 stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 15 

radnych, za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Nie było radnych głosujących 

przeciw i  1 osoba wstrzymała się od głosowania. 

 

 Ad. 5f. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Grabowo na 

lata 2015-2020 przedstawił i omówił Wójt Gminy p. Andrzej Piętka. Poinformował, że Plan /PRL/ 

składa się z dwóch części. Pierwszą jest część opisująca stan gminy: geograficzny, ekonomiczny, 

demograficzny, gospodarczo-ekonomiczny oraz kulturowy. Druga część to planowane działania 

inwestycyjne na najbliższe lata. Plan konieczny jest do podejmowania jakichkolwiek działań 

inwestycyjnych na terenie gminy, pozyskiwania dofinansowania inwestycji i działań ze środków 

unijnych, w katalogu planowanych inwestycji zawarto postulaty zgłaszane przez lokalne 

społeczności (projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu).  

 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Gospodarczej przedstawił opinię Komisji o projekcie 

powyższej uchwały (opinia Nr 3/21/15 stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

Wniosków merytorycznych do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju 

Lokalnego Gminy Grabowo na lata 2015-2020 (Uchwała Nr V/28/15 stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu). 



Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 15 

radnych, za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Nie było radnych głosujących 

przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

 

 Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grabowo na 2015 rok oraz 

zasadność ich wprowadzenia przedstawiła Skarbnik Gminy - p. Edyta Mosakowska. W szczegółach 

omówiła załącznik nr 3 do projektu uchwały (projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu).  

P. Wójt powiedział, iż uzyskano oszczędności na dokumentacji drogi Golanki, które przeznaczono 

na inny cel, tzn. na termoizolację obiektów użyteczności publicznej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała o uwagi i wnioski do przedstawionego projektu zmian w 

budżecie gminy na 2015 r. Żadnych wniosków i zapytań nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Gospodarczej p. Marek Zielonka przedstawił opinię Komisji o 

projekcie powyższej uchwały (opinia Nr 3/22/15 stanowi załącznik nr 30 do protokołu). 

Przedstawiony projekt uchwały poddano głosowaniu. 

 W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Grabowo na 2015 rok (Uchwała Nr V/29/15 stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 15 

radnych, za przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych; głosujących przeciw - było 2 

radnych i 1 radna wstrzymała się od głosowania. 

 

Ad. 8. W tym punkcie obrad poruszono następujące sprawy: 

1) radny p. Edward Chrzanowski poinformował, że podczas  prac zakładania sieci 

światłowodowej w miejscowości Pasichy pozostawiono słupek, który utrudnia przejazd 

maszynami rolniczymi; 

- W odpowiedzi p. Wójt oświadczył, że zostaną podjęte działania do usunięcia przeszkody; 

2) sołtys wsi Przyborowo-  p. Barbara Wojsław - zapytała, kiedy zrobiony będzie porządek z 

kamieniami i krzakami na drodze, na tzw. „Przechowo”?; 

- Odp. p. Wójta - sukcesywnie prowadzone są prace na drogach gminnych, ale wszystko 

wymaga czasu i cierpliwości; 

3) sołtys wsi Skroda Wielka - p. Zbigniew Skrodzki - sprawa poprawienia drogi Skroda 

Wielka- Skroda Mała; 

- Dyrektor PZD obiecał w najbliższy czasie poprawienie drogi. 

       5) radny i sołtys wsi Ciemianka – p. Janusz Wiśniewski zwrócił się z zapytaniem o to jakiego 

typy będą budowane oczyszczalnie przydomowe? 

 - p. Wójt odpowiedział, iż najpierw gmina musi mieć rozeznanie - czy i ilu jest 

zainteresowanych budową przydomowych oczyszczalni, i dopiero wówczas można będzie 

rozważać dalsze działania w tej kwestii. 

 6) radny p. Ryszard Rydzewski - poprosił o podcięcie gałęzi przy mostku w Konopkach 

Monetach. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że wpłynęło pismo dotyczące zgłaszania kandydatów 

na ławników sądowych na kadencję 2015-2019. Treść pisma odczytał wiceprzewodniczący rady 



Gminy p. Janusz Wiśniewski. Decyzją Sądu Rejonowego w Łomży dla gminy Grabowo przypada 1 

miejsce na ławnika  zakresie spraw cywilnych, karnych, rodzinnych i nieletnich. 

P. Anna Świrydowicz – inspektor ds. obsługi rady (…) odczytała przepisy regulujące zasady 

wyborów ławników.  

 

Ad. 6. Z uwagi na wyczerpanie ustalonego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy p. 

Mirosława Pogorzelska zamknęła V sesję Rady Gminy Grabowo. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Świrydowicz 

                  Mirosława Pogorzelska 

        

         


